上海市实验学校国际部开放日活动邀请函
各位家长：

上海市实验学校国际部2012学年招生已开始（包括目前在读一、二、三、四年级插班生），许多家长希望实地了解境外班的教学情况。学校特安排3月22日（周四）上午向家长开放一年级教学活动，内容安排如下：

	时间
	内容
	地 点

	8：25—9：00
	外教（Treasures）
中教（Longman）
	一楼一（3）教室（107）

	9：10—9：45
	语文
数学
	一楼一（3）教室（107）

	9：55—11：00
	咨询见面会
	二楼会议室（218）


开放时间：2012年3月22日（周四）上午8:25
面试时间：2012年3月25日（周日）下午1:30（需提前电话预约，考生当天带好铅笔、橡皮）
面试地址：上海市实验学校小学部国际部（浦东新区南码头路1316弄1号）  
联系人：        杨老师  电话：（8621）50867584    13023194802

                罗老师  电话：13761630222
                                                上海市实验学校
2012年2月
Shanghai Experimental School International Division Open Day Event Invitation 

Dear Parents,

The enrollment of the year 2012 in Shanghai Experimental School International Division starts. (including Grade 1 Grade 2 Grade 3 and Grade 4 late enrollees) As many parents are interested in the daily teaching of the International Division, our school will arrange an Open Day Event for all the parents. The Open Day is scheduled on March 22nd, 2012. In this event, we will have class attending, consultation and campus visit.. The schedule is arranged as follows:
	Time
	Content 
	Address 

	8：25—9：00
	Class attending:  English (Treasures) (foreign teacher)
               English (Longman)(Chinese teacher)
	Room: 107

	9：10—9：45
	Class attending:  Chinese
               Maths
	Room: 107

	9：55—11：00
	Consultation
	Room: 218


Open time: March 22nd, 2012   8:25 a.m.
Interview time: March 25th, 2012  1:30 p.m. (Don’t forget to bring your pencil and eraser)
Contact Address: 

Shanghai Experimental School Elementary Division Principal Office 

(1 Lane1316, Nan Ma Tou Road, Pu Dong District, Shanghai, China)

Contact Person:
          Teacher Young       Teacher Luo
Contact Number:
     
   86-21-50867584    
          13023194802        13761630222
Shanghai Experimental School
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